
 

ПРОТОКОЛ 

засідання  циклової комісії   гуманітарних  дисциплін 

 

«20»  грудня 2022 року                                      № 5 

 

ВІДОКРЕМЛЕНИЙ СТРУКТУРНИЙ ПІДРОЗДІЛ «КІЦМАНСЬКИЙ ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ 

ЗАКЛАДУ ВИЩОЇ ОСВІТИ «ПОДІЛЬСЬКИЙ ДЕРЖАВНИЙ УНІВЕРСИТЕТ» 

 

Присутні: Карасьова М.В., Козак Я.Д., Король М.О., Куспис О.І., Ружицька Ю.В.,  

Слободян С.Є., Стасюк С.В., Томаш О.В., Лозова А.А., Худик Л.С. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Обговорення плану роботи  викладачів  циклової комісії   на канікулярний період  2022-

2023н.р                                                                            Доповідач: Мар’яна   КАРАСЬОВА 

 

2.Про адаптацію студентів І курсу                          

                                                                                      Доповідач: Мар’яна   КАРАСЬОВА 

3 .Доповідь на тему « Сучасні  підходи до організації  та проведення заняття  в режимі 

онлайн»                                                                                      

                                                                                                 Доповідач :   Яна  КОЗАК 

4.Анотований   огляд  періодичних  видань у сфері  освіти.   

                                                                                            Доповідач: Мар’яна   КАРАСЬОВА 

1.СЛУХАЛИ: Мар’яну КАРАСЬОВУ, голову циклової комісії, котра  ознайомила  і  

запропонувала  на  розгляд  циклової комісії  план  роботи  Ц.К.  на канікулярний період  2022-

2023н.р. Було запропоновано  цілий  ряд пропозицій  з боку викладачів циклової комісії , 

щодо якісного підходу  самоосвітньої діяльності  та  колективної   роботи педагогів.   

Особливу увагу  голова циклової  комісії  звернула  на роботу викладачів над навчально- 

методичною проблемою «Формування загальнокультурної компетентності  здобувачів 

освіти  в освітньому  процесі  шляхом  використання змісту, форм і методів навчання , 

національного  і професійного спрямування  молоді  в умовах  викликів сьогодення.»                          

 

ВИРІШИЛИ : 1) прийняти інформацію до відома; 

                        2)  використовувати поради у роботі; 

                        3) викладачам циклової комісії й надалі більш ґрунтовно працювати над  

навчально-методичною проблемою, ділитися досвідом з даного питання. 

 

2.СЛУХАЛИ: Мар’яну  КАРАСЬОВУ, голову  циклової   комісії,  про  стан   адаптації   

студентів   перших курсів   з  власного спостереження. Доповідачка запропонувала кожному 

з присутніх  висловитись з даного питання, та висловити власну думку, 

поради,спостереження.   Викладачі  жваво обговорювали дане питання, ділились власним 

досвідом. 

 

ВИРІШИЛИ: 1)результативно працювати над питанням згуртування та адаптації 

студентського  колективу у коледжі; 

                          2)застосовувати методику  спільної  роботи викладачів  та кураторів  

академічних  груп  з питань адаптації 

                         3) використовувати  поради психолога коледжу  в освітньому процесі зі 

здобувачами освіти; 

 

3.СЛУХАЛИ:  Яну  КОЗАК,  викладачку гуманітарних  дисциплін з  доповіддю  на тему  

« Сучасні підходи до організації  та проведення  заняття  в режимі  онлайн» .  Викладачка 

розповіла про необхідність постійного самовдосконалення у використанні інтерактивних 




